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Dit jaar is de Halfvastenoptocht een feestelijk aangelegenheid.
Namelijk 20 jaar ‘’Halfvastenoptocht in Angerlo’’
In 1999 is de stichting Halfvasten gestart met het organiseren van de  
Halfvastenoptocht, en dit jaar vieren wij als Halfvastenorganisatie ons 20 jarig 
jubileum. Een mijlpaal waar wij als organisatie ontzettend trots op zijn.

Dit alles hebben wij alleen kunnen realiseren mede dankzij de tomeloze inzet 
van de vele vrijwilligers, gemeente Zevenaar en overige instanties.

Om ons jubileumjaar stilletjes voorbij te laten gaan en er geen aandacht aan 
te schenken vinden wij ten opzichte van een ieder ongepast. Daarom laten wij 
in deze editie 4 Diehards aan het woord die hun licht laten schijnen vanuit hun 
gezichtsveld over de afgelopen 20 jaar.

Zij waren vanaf de oprichting in 1999 zeer betrokken bij de organisatie en 
hebben er voor gezorgd dat de Halfvastenoptocht door een ieder wordt gezien 
als ‘’De Moeder Aller Optochten’’

Wij willen de 4 DIEHARDS graag aan u voorstellen:
Jan Hendriks (Voorzitter stichting Halfvasten-Angerlo)
Cees van Helvoirt (Vrijwilliger Biertapper)
Niels Rasing (Wagenbouwer van het eerste uur)
Theo Boerboom (Voorzitter van de jury)

Tenslotte wensen wij u veel leesplezier en tot ziens op zondag 24 maart a.s.

Danny Berntssen ( Public Relations) & Wim Hermans(Deelnemerssecretariaat)

Theo Boerboom (Voorzitter van de jury)

het WAUW-effect

Carnavalisten met geweldige carnavalscreaties, allemaal top 3 notering  
in “eigen” optochten, gaan in Angerlo tijdens de Halfvastenoptocht 
een onderlinge strijd aan om als allerbeste op het hoogste podium te  
eindigen. Voor veel carnavalisten is dit misschien wel het hoogtepunt van 
het jaar.

Om deze pronkstukken goed te kunnen beoordelen is een jury samengesteld  
uit 22 personen, afkomstig uit omliggende carnavalsgemeenten en van  
diverse pluimage zoals dirigenten, een goudsmid en echte carnavalisten.

Jurylid tijdens de Halfvastenoptocht is als zijnde een scheidsrechter in een 
topwedstrijd. 
De juryleden hebben de moeilijke taak om op het hoogste niveau zo  
onafhankelijk en eerlijk mogelijk te jureren en uiteindelijk daarbij de juiste 
winnaars aan te wijzen.

Wagens groot en klein, loopgroepen, duo’s en individuelen worden  
beoordeeld op onderwerpen als compositie, originaliteit, actualiteit,  
carnavalesk, kleurrijk, interactie met publiek, detaillering, outfit, mechaniek 
en muzikaliteit. 
(zie ook: www.carnavaljury.nl)

Ben je in staat om het “WAUW effect” te realiseren bij publiek en jury, dan 
mag je van een hoge score uitgaan. Als publiek wil je namelijk overdonderd 
worden .... zo ook de jury!!

Ik wens, de carnavalisten heel veel plezier bij de voorbereidingen en  
succes om de carnavalscreaties na de vele optochten weer in perfecte staat 
te krijgen, de organisatie en stichting Halfvasten  

Angerlo heel veel succes  
met de voorbereidingen van 

het 20 jarig bestaan van  
HalfvastenOptocht en op 
naar het 33 jarig bestaan.

Met carnavaleske groet,
Theo Boerboom 
(Voorzitter van de jury)

Deelnemer Rakkenakkies uit Loil

Allereerst Gefeliciteerd met jullie 20 jarige jubileum. Wij als carnavalsgroep 
De Rakkenakkies uit Loil zijn gevraagd of we onze herinneringen van de  
afgelopen 19 jaar op papier willen zetten over ‘’De Moeder Aller Optochten’’ 
de Halfvastenoptocht Angerlo. 

De eerste halfvastenoptocht ging in 2000 van start. Enkele weken daarvoor 
kwam Jan Hendriks (de man met de grote snor) bij ons langs in de carnavals 
schuur. Enthousiast vertelde hij over zijn plannen voor een halfvastenoptocht. 
Hij nodigde ons uit om mee te doen. Onze groep was zeer enthousiast en 
dat betekende de wagen niet afbreken maar netjes weer in de schuur na de  
optocht in Loil en een paar weken later alles weer opbouwen en richting  
Angerlo. Sindsdien hebben we geen jaar meer overgeslagen!

De eerste zaterdagavond stond er meer barpersoneel in de tent dan dat er 
publiek was, maar dit is in de loop der jaren snel veranderd! Ook de lengte van 
de stoet is al aardig uit zijn jasje gegroeid. Sindsdien doen wij ieder jaar met 
veel plezier mee. Een soort afterparty van het carnavalsseizoen. Nog een keer 
de wagen uit de schuur en een feestje bouwen in Angerlo! 

Ons hoogtepunt was toch wel de 3e plaats in de Categorie 1: Carnavalswagens  
in 2005 en natuurlijk de eerste plaats bij de Categorie: 1a: zelfrijdende wagens 
de afgelopen 2 jaar. Tussendoor zijn we regelmatig in de top 10 geëindigd (en 
soms iets lager).
De 20e Halfvastenoptocht staat voor Zondag 24 maart 2019 weer op de  
agenda. We hopen dan voor de 20 keer weer mee te mogen doen! 

Niels Rasing (Wagenbouwer van het eerste uur)
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Let op!
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Cees van Helvoirt vrijwilliger Halfvasten

Beste lezer, 
Niet geheel vanaf het begin maar al wel een fors aantal jaren mag ik  
meewerken aan het grote feest in Angerlo dat halfvasten heet. Met mij 
vele vrijwilligers die samen met bestuur, beveiligers en veel goodwill vanuit  
Angerlo en omgeving dit toch maar mogelijk maken. Danny B. te A.  
(privacywetgeving! Maar alom bekend (berucht?) in Angerlo en omstreken) 
vroeg mij vanwege het naderende jubileum of ik wat bevindingen op papier 
wilde zetten. Wel, hierbij: 
Wat me al jaren uitstekend bevalt is de goede sfeer en positieve  
samenwerking. Dat wordt zeker gestimuleerd doordat het strak  
georganiseerd is met toch ruimte voor een persoonlijke noot. Ik sta altijd  
achter een tap binnen en geef van daaruit een voorbeeld. Met strak  
georganiseerd bedoel ik dan: vooraf is altijd duidelijk dat medewerkers in  
halfvastenkleding geen alcohol nuttigen. Helder verwoord en terecht. Dit is uit 
veiligheidsoverwegingen niet uit zuinigheid. Want de organisatie zorgt prima 
voor haar mensen. Te beginnen op vrijdagavond lopende tot zondag na het 
opruimen van de tent. Met persoonlijke noot bedoel ik dan: indien er door 
het harde werken een hongergevoel ontstaat zie je zomaar spontaan Remy 
L. oorspronkelijk te W. verschijnen met een partij kroketten, frikandellen, etc. 
De bonnen daarvoor zijn al een paar keer na afloop per ongeluk de was in 
gegaan. Ze zaten nog in de broekzak!
Je staat ook versteld waar ze allemaal aan denken, geholpen door de 
steeds verder verbeterde draaiboeken en vele vaste  
vrijwilligers die goed weten hoe het moet. Van 
het opbergen van je jas, het verstrekken 
van “werk”kleding en lunchpakketjes tot  
begeleiding van de groepen, de jury,  
opruimen van rotzooi, massa’s  
afvalcontainers, etc, etc. En is er 
dan een onverwachte situatie. 
Die wordt via de mobilofoon 
vlot en prettig opgelost. 
Dus wat mij betreft:  
organisatie gefeliciteerd met 
dit jubileum. Op naar het 
volgende. En ik blijf daar 
graag mijn steentje aan 
bijdragen.

Met vriendelijke groet,
Cees van Helvoirt 
(Vrijwilliger 
Biertapper)

Voorzitter Jan Hendriks stichting Halfvasten

20 jaar Halfvasten Angerlo.

Enkele leden van carnavalsvereniging De Deurdouwers hadden in 1999 
een goed idee. We kunnen proberen een halfvastenoptocht te organiseren  
zoals dat al jaren in het dorp Zeeland in Brabant plaats vindt. Toon  
Derksen, Chantal Hendriks en Jan Hendriks waren hier helemaal voor in. 
Na financiële steun/garantie van de Deurdouwersleden begonnen zij met 

deze sprong in het diepe.
Na een kijkje in de keuken bij Zeeland en even een bezoek op  

woensdagavond bij de gemeente voor de vergunning, kon het organiseren 
beginnen.
De start op de parallelweg en de feesttent bij de Welkoop waren prima  
geregeld. Toen hadden wij al veel vrijwilligers en kregen we emmers warm 
water van de familie Boogman. 
De wagens/groepen uit de regio werden gebeld of ze alstublieft mee wilden  
doen en dat lukte, zo uit mijn hoofd, 25 wagens wat groepen en  
muziekeenheden .

Het publiek stroomde toe en het kleine broertje van Zeeland was geboren. 
Op zaterdagavond en zondagmiddag, volle tent met zang van Frans Hendriks, 

geweldig wat een feest en we kwamen uit de kosten.
Dat was de fundering voor een succesvol evenement, inmiddels al twintig  

jaar een C evenement, zo als het op het stadshuis is genoemd  
vergelijkbaar met Dreamfields en in de verre omtrek bekend.

Het verschil met 1999 is dat de tent 4x groter is geworden en  
verplaatst naar het terrein van de heer Vels  en even de  

vergunning op woensdagavond regelen op het gemeentehuis, 
wat nu ook heel wat meer aandacht vereist .
Wat in die twintig jaar niet veranderd is en waar wij erg trots 
op zijn dat is het grote aantal vrijwilligers, Sponsoren en 
de bevolking van Angerlo die het evenement altijd hebben  
gesteund .
Ik wens iedereen een geweldig jubileumjaar en op naar de 
25 jaar.

Jan Hendriks (Voorzitter Stichting Halfvasten Angerlo)


